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ZITTINGSVERSLAG GEMEENTERAAD 

OPENBARE ZITTING VAN 29 JANUARI 2024 

 

AANWEZIG: Jan Thijs, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Pieter Muyldermans en Joy Sergeys, schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique 

Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack,  

Youri Vandervaeren, Eva De Bleeker, Maarten Bresseleers en 

Indie Vandenbrouck, raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Annelies Vanderlinden, schepen 

Julie Bollue, raadslid 
 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

Steven Coppens licht toe: "Eerst willen we even stilstaan bij het plotse overlijden van 

onze schepen Marc Vanderlinden na aanhoudende gezondheidsproblemen. 58 jaar is 

geen leeftijd dat je deze aardbol mag verlaten, maar toch is het gebeurd. Marc was een 

warme toffe collega en vriend. We waren beide Bourgondiërs en hadden gezamenlijke 

interesses. We zaten samen in verschillende verenigingen zoals de vereniging van 

"vrienden van Les Hommes de Bordeaux". We gingen ook vaak naar tastings van wijn en 

whisky. Marc is ook voorzitter geweest van deze raad voordat ik het van hem 

overgenomen heb. Hij heeft mij dan ook wegwijs gemaakt in het reilen en zeilen van de 

gemeenteraad. Ik denk dat in Hoeilaart Mark gekend is als een gedreven schepen en zijn 

stempel in Hoeilaart heeft achtergelaten. Als we maar denken aan de vernieuwing van 

het Gemeenteplein, het Felix Sohie centrum en de sport- en jeugdsite. Ik denk dat we 

Marc allemaal hard gaan missen. Zijn schaterlach zal bij iedereen bijblijven. Ik wil dan 

ook aan Sabine en de rest van de familie mijn diepste respect betuigen en veel sterkte 

en steun voor de komende periode toewensen." 

  

Timothy Rowies vult aan: "Vanuit Pro Hoeilaart willen we ook iets zeggen. 

Beste burgemeester en raadsleden, we hebben samen een tekst voorbereid met Pro en ik 

wil die graag brengen in naam van ons allemaal. Graag willen we verder aanvullen. Marc 

had al een hele tijd gezondheidsproblemen en toch kwam zijn overlijden voor ons 

onverwacht en hard aan, zoals voor zovele mensen. We verliezen met hem een sterke 

figuur hier in Hoeilaart, zowel op politiek vlak, als in het gemeenschapsleven. We hebben 

hem doorheen al de jaren eerst leren kennen als raadslid, daarna ook als voorzitter. We 

zagen dat hij heel veel ervaring had, ook als schepen. Hij was iemand die een groot hart 

had, zijn publieke taken nam hij heel erg ter harte, met heel veel inzet en 

professionaliteit. We zagen dat hij heel veel dossierkennis had, niet alleen op vlak van 

zijn bevoegdheid maar ook op andere bevoegdheden. Hij was ook dikwijls op de 

achtergrond betrokken bij de uitwerking van verschillende dossiers, geen tafelspringer 

maar echt een doender. In de uitvoering was hij steeds integer en hij stelde het 

algemeen belang altijd op de eerst plaats, ook al werd dit niet altijd in dank afgenomen. 

We willen graag in onze tussenkomst niet enkel de politieker Marc maar ook Marc als 

mens benoemen. Hij was fijn in de omgang, open van geest en steeds klaar voor een 

grapje. Tot slot willen we ons respect en medeleven tonen aan de hele familie die het 

afgelopen jaar 2023 veel tegenslagen hebben moeten verwerken.
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En we leven zeker met hen mee en wensen hen heel veel sterkte toe, in naam van alle 

leden van PRO Hoeilaart." 

  

Steven Coppens vult aan: “Dank u voor de mooie woorden. Ik geef het woord aan Jo 

Portois.” 

  

Jo Portois vult aan: "Ook namens onze fractie willen wij een woordje richten voor het 

overlijden van Marc Vanderlinden maar jullie zijn ons voor en jullie hebben eigenlijk alles 

al heel mooi verwoord. Ik ga dit niet meer allemaal herhalen. Soms botste het wel eens 

met ons als oppositie maar daarna konden we altijd weer door dezelfde deur. Het was 

steeds altijd maar tijdens een zitting. Het was een aangename, fijne samenwerking met 

hem. Verder wensen wij onze spijt aan de familie, de gemeenteraadsleden en collega’s te 

betuigen. Innige deelneming allemaal.” 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 18 december 2023. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: “Waren daar vragen rond? Graag uw goedkeuring.” 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Aanpassing aansluiting 

Vastgoedinformatieplatform. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Het retributiereglement voor het afleveren van 

vastgoedinformatie via het VIP dient  opnieuw vastgesteld te worden gezien wijzingen 

aan het decreet VIP.  Dit komt in het volgende agendapunt nog terug maar dit betreft 

het retributiereglement welke we dienden aan te passen. Zijn hier vragen rond? Graag 

uw goedkeuring.” 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Retributie op het afleveren van 

vastgoedinformatie via het vastgoedinformatieplatform voor het jaar 2024. 

Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Op 22 december 2023 is het VIP decreet goedgekeurd. Naar 

aanleiding daarvan werden een aantal wijzigingen doorgevoerd aan de 

verwerkingsovereenkomst. Het decreet treedt in werking op 01 januari 2024. De lokale 

besturen hebben 2 maanden de tijd om de nieuwe de verwerkersovereenkomst voor te 

leggen aan hun gemeenteraad, wat dus nu gebeurt. Zijn daar vragen rond? Graag uw 

goedkeuring.” 

 

 

* * * 
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O.P.4 Interne zaken. Financiën. Reglement premie tussenkomst in restauratie 

druivenserres. Hernieuwing voor dienstjaar 2024. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Het bedrag waarvan sprake is in artikel 4, van 3.500 euro 

blijkt uiteindelijk lager te zijn dan het gehanteerde bedrag in andere gemeenten daarom 

willen we graag via amendement dit bedrag aanpassen naar 4.000 euro. Zijn daar 

vragen rond? Graag uw goedkeuring.” 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: “Hoeveel premies werden er uitgekeerd vorig 

jaar?” 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: “Ik ken het exacte aantal niet, maar meestal is het 

budget welke we daarvoor voorzien opgebruikt. 3Wplus is vorig jaar teruggaan van 2 

ploegen naar 1 en met de indexering van de lonen gaat ook die kost naar omhoog blijven 

gaan. Hierdoor zou de subsidie welke we nog geven procentueel t.o.v. de 

restauratiekosten, niet meer aantrekkelijk zijn. Daarom hebben we samen met de 

stuurgroep, waarin ook de gemeente Overijse zetelt, besloten om in beide gemeenten 

deze subsidie op te trekken naar 4.000 euro.” 

 

Stevens Coppens licht toe: “Ik stel voor eerst het amendement goed te keuren, de 

verhoging tot 4.000 euro in plaats van 3.500 euro. Graag uw goedkeuring. Vervolgens 

gaan we het gehele agendapunt met amendement goedkeuren. Graag uw goedkeuring.”   

 

Caroline Lagrange stelt volgende vraag: “Hoeveel is de gemiddelde kost om een serre te 

restaureren? Ik heb dit doorgestuurd naar een vriend en die vertelde dat dit 25.000 euro 

kost. Deze 4.000 euro is sympathiek en een hulp maar niet echt een incentive.” 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: ”Ja inderdaad, het hangt ervan af hoe erg de serre eraan 

toe is, begin je van niets kan dat 25.000 euro of meer zijn. In sommige gevallen is dat 

glas afhalen, de ijzers herschilderen en glas terug opzetten. Het is de bedoeling om 

incentives te geven om onze druivenserres in ere te houden en daarbij sociale 

tewerkstelling te helpen. Maar dat is inderdaad maar een deel van de kost.” 

 

Timothy Rowies stelt volgende vraag: “Ik steun het punt volledig maar we spreken hier 

over renoveren en niet afbreken. Is er een bepaalde regelgeving voor het afbreken van 

serres? Worden bepaalde materialen die nog goed zijn van het afbreken bewaard voor 

het renoveren van andere serres?  

 

Pieter Muyldermans antwoordt: “Ik weet niet of hier een procedure over is, maar 3WPlus 

houdt bij waar en wanneer, dikwijls wordt dit ook op facebook gevraagd: wie is 

geïnteresseerd en zo ja in welk materiaal, en probeert zo veel mogelijk materiaal te 

recupereren. 3WPlus volgt dit goed op. Vaak is het gemakkelijker materiaal te 

recupereren dan het nieuw op maat te laten maken.” 

 

 

* * * 
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O.P.5 Interne zaken. Secretariaat. Vervanging lid gemeenteraad Marc 

Vanderlinden. Goedkeuring. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Jullie hebben daarstraks allemaal mooie woorden gericht voor 

dit plotse overlijden maar we spijtig genoeg moeten we overgegaan naar de 

administratieve zaken en er dient een vervanging te gebeuren van Marc Vanderlinden.  

Bij het overlijden van een gemeenteraadslid wordt deze vervangen door zijn of haar 

opvolger, conform het lokaal en provinciaal kiesdecreet.  De vervanger legt de eed af in 

openbare vergadering in de handen van mezelf, de voorzitter van de gemeenteraad. Met 

het overlijden van raadslid Marc Vanderlinden op 31 december 2023, dient hij vervangen 

te worden en mevrouw Indie Vandenbrouck heeft bevestigd dat zij het mandaat wil 

opnemen. Uit onderzoek van de geloofsbrieven blijkt dat de te installeren kandidaat lid 

van de gemeenteraad , voldoet aan de verkiesbaarheid voorwaarden en zich niet in een 

situatie van onverenigbaarheid bevindt. Ik nodig mevrouw Indie Vandenbrouck, om de 

voorgeschreven eed af te leggen in mijn handen. U mag rechtstaan en de eed afleggen.” 

Indie Vandenbrouck legt de eed af: ”Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw 

na te komen.” 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: “Waren daar vragen rond? De raad neemt kennis van de 

evolutie van de budgetten.” 

 

 

* * * 
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O.P.7 Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: “Waren daar vragen rond? De raad neemt kennis van het 

gerapporteerde debiteurenbeheer.” 

 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden. 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 
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